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Hoi IEEE

Dank voor je reactie en je terechte vragen.

De KNVB heeft nog niet opgetreden via het tuchtrecht. Ik weet niet wanneer deze clusters hebben plaatsgevonden, maar recent

- in de afgelopen twee weken - heeft de KNVB wel richting de clubs duidelijk gemaakt dat het tuchtrecht zal worden ingezet als

er sprake is van nalatig gedrag (zie ook https://www.telegraaf.nl/sport/953182376/knvb-dreigt-met-tuchtzaak-bij-niet-naleven-

coronaprotocollen-door-clubs).
Daar is zeker reden toe voor de KNVB, juist om de uitzonderingspositie voor het betaald voetbal recht te doen. Want als clubs

niet hun uiterste best doen om de protocollen na te leven, valt een belangrijke basis onder die uitzonderingspositie weg. Dus

kunnen ze tuchtrechtelijk worden gestraft, niet door uitsluiting van de competitie, maar door een boete of puntenaftrek. Zeker

dat laatste doet echt pijn bij clubs.

We hebben een duiding gevraagd aan het RIVM van de besmettingscijfers in het betaald voetbal ten opzichte van de landelijke
cijfers. Dat antwoord verwachten we deze week. Op basis van dat antwoord kunnen we bepalen of en welke aanvullende

maatregelen/eisen nodig zijn.
Wat sowieso zou kunnen, is de protocollen nog een keer tegen het licht te laten houden door het RIVM, aangezien er sinds het

opstellen ervan in juni meer bekend is geworden over het virus.

Verder blijven we uiteraard met de KNVB in gesprek over wat de reeks besmettingen in het betaald voetbal doet met het

draagvlak voor de uitzonderingspositie. We benadrukken dat juist in het voetbal, met de voorbeeldfunctie ervan en de grote
media-aandacht die ervoor is, naleving van de regels cruciaal is. De KNVB is hier zeer goed van doordrongen en benadrukt dat

dus ook richting de clubs.

Groeten,
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Onderwerp: RE: coronamaatregelen betaald voetbal

Veel dank EFIN helder verhaal.

Vraag blijft voor mij wel wat te doen met de vele besmettingen en in geval van de drie clusters, is daar ook daadwerkelijk
opgetreden via het tuchtrecht?Je zou denken dat de KNVB niet echt een prikkel heeft omdat te doen, want als een of

enkele clubs niet meer mee kunnen doen aan de competitie, dan werkt de competitic nict meer.

En, is er aanleiding om aanvullende eisen aan de bubbel te stellen?

Kortom, wat is de stand van het denken?

Groet!
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Beste [REN
Zoals vanmiddag besproken, stuur ik je hierbij een overzicht van de coronamaatregelen in het voetbal. Ik heb een aantal

documenten bijgevoegd waarnaar in onderstaande tekst wordt verwezen. Uiteraard ben ik bereikbaar voor nadere toelichting.

Groeten,

Aanleiding mei-juni 2020

Als onderdeel van het Deltaplan betaald voetbal heeft het betaald voetbal in juni 2020 protocollen opgesteld die het weer mogelijk

moesten maken om op een veilige en verantwoorde manier weer te gaan voetballen. Deze protocollen zijn afgestemd met de

Regiegroep Voetbal en Veiligheid (waarin het ministerie van JenV, de KNVB, OM, politie en gemeenten samenwerken), die vooral

hebben gekeken naar de aspecten van openbare orde en veiligheid (zie het bijgevoegde document).

In de bijlage van dat protocol (vanaf pagina 50) staat weergeven welke maatregelen de clubs moeten nhemen om de gezondheid en

veiligheid van spelers en staf zo veel mogelijk te waarborgen. Deze volgt op het generieke kader dat het RIVM in juni 2020 had

opgesteld hoe sectoren moesten omgaan met de coronamaatregelen, aangevuld met het document ‘Extra aandachtspunten voor

betaald voetbal, topsport, binnen- en buitensport, inclusief amateurcompetities’ (ook bijgevoegd).

In juni was het idee om dit protocol voor te leggen aan het OMT, maar uiteindelijk is dat niet gebeurd. Reden daarvoor was dat die

OMT-adviesvraagjuist in een periode was dat allerlei maatregelen werden versoepeld, en dit te gedetailleerd werd geacht.

Uitvoering vanaf juli 2020

Vanaf 1 juli is het betaald voetbal gaan werken volgens de protocollen uit het Deltaplan. In het dagelijks spraakgebruik is dat ‘de

bubbel’ gaan heten. In de praktijk is het dat nooit geweest, althans niet zoals in de Amerikaanse sporten het geval is geweest. Daar

hebben de teams op een afgezonderde locatie (in geval van de Major League Soccer in Disneyland in Florida) verbleven tot de

wedstrijden klaar waren. In het betaald voethal gelden de stringente maatregelen op de club, en wordt spelers op het hart gedrukt

voor de eigen veiligheid en gezondheid het aantal sociale contacten daarbuiten tot een minimum te beperken.

Kern van het protocol is het stringent volgen van de algemene maatregelen die gelden om de verspreiding van het coronavirus

tegen te gaan, zoals altijd anderhalve meter afstand houden buiten het sportveld, hygiénemaatregelen in acht nemen, etc.

Daarnaast is testen belangrijk: minimaal een keer per week worden spelers en staf getest. Uit het protocol:

‘Voor het creéren van een zo maximaal mogelijk veilige omgeving voor de spelers, stafleden en daarmee ook voor de familieleden,

vindt periodiek testen (PCR) plaats. Dat betekent tenminste één keer per week en in elk geval 24 uur voorafgaand aan de wedstrijd

uitvoer van testen.’

Doel daarvan is om in een vroegtijdig stadium coronabesmettingen die zich ondanks de voorzorgsmaatregelen toch voordoen, te

ontdekken. En te voorkomen dat die overslaan binnen de selectie, of —erger nog
— tijdens wedstrijden worden overgedragen aan

andere teams.

Situatie eind oktober

In de media is veel aandacht voor de positieve testen in het voetbal. Elke positieve test (150 sinds juli) levert een nieuwsbericht op.

Niet in de laatste plaats omdat sommige positieve gevallen ertoe leiden dat niet met het sterkst mogelijke team kan worden

gevoetbald.

De KNVB blijft in de communicatie naar de clubs het belang benadrukken van de naleving van de regels. Bijgevoegd is een

document met daarin een mail die directeur KNVB Gudde heeft verstuurd aan alle clubs. Deze heb ik ter informatie doorgestuurd

gekregen van de KNVB.

De programmadirectie COVID-19 heeft aan het RIVM gevraagd hoe het aantal besmettingen in het betaald voetbal zich ontwikkeld.
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Op individueel niveau is daar geen informatie over. Wel zijn er sinds juli vier bijzondere clusters gemeld door de GGD, variérend

van 3 tot 11 personen (twee in de Eredivisie en twee in de eerste divisie). Op de vervolgvraag hoe deze cijfers gewogen moeten

worden in het licht van de bestrijding van de verspreiding van het coronavirus is nog geen antwoord.

De KNVB komt eind deze week met een (openbaar toegankelijk) dashboard, waarin per club duidelijk te zien is hoeveel testen er

zijn en worden afgenomen, en hoeveel positieve resultaten dat heeft opgeleverd.

Mogelijke maatregelen in geval van besmettingen

Als er besmettingen bij een club worden geconstateerd, meldt de club dat aan de betreffende GGD. De GGD voert dan bron- en

contactonderzoek uit. Indien de bron besmetting is terug te herleiden tot de club, kan de voorzitter van de veiligheidsregio

besluiten om de club te sluiten.

De KNVB heeft deze strikte coronamaatregelen opgenomen in het reglement, zodat clubs ook tuchtrechtelijk kunnen worden

aangepakt op het moment dat uit het onderzoek van de GGD blijkt ze nalatig zijn geweest bij het toepassen van deze maatregelen.

Dan kan de tuchtcommissie een zaak starten, wat kan leiden tot een boete, een reglementaire nederlaag en/of puntenaftrek.

Belangrijkste drijfveer voor de KNVB hierbij is dat de competitie op een zo eerlijk en ordentelijk mogelijke manier kan worden

doorgespeeld.


